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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Национално представителните работодателски организации и Българската банка за развитие (ББР) ще
разработват съвместно финансови продукти в помощ на бизнеса. Това стана ясно на първото заседание на
новоучреденият консултативен съвет към държавната кредитна институция. Бизнес организациите ще насочват
банката към нужните към момента продукти, както и ще осъществяват обратна връзка за тяхната ефектив... 

Качество и пример на "град, поставен на хълм", който хората виждат "Безкомпромисното качество и високите
стандарти са тези, които извисяват и държат компанията на върха - там горе, на високо, където ветровете са най-
бурни, но никога на завет, никога снишени!", споделя арх. Весела Мирянова, председател на Съвета на
директорите на АРТЕКС ИНЖЕНЕРИНГ АД Когато говорим за "APTEKC", една от първите асоц... 

Има сериозно съвпадение на приоритетите на АОБР с позицията на Президента на РБ за развитието на
българската икономика Българският бизнес има изключително важна роля за справяне с инфлацията, сивата
икономика и за намирането на механизми, заедно с държавните институции, които да подобрят бизнес средата и
да намалят спекулата. Това заяви президентът Румен Радев по време на среща на Дондуков 2 с пре... 

Национално представителните работодателски организации изразиха готовност да консултират ръководството на
Българската банка за развитие при създаването на нови програми и продукти на банковата група. По този начин
институцията ще може да предлага адекватни инструменти, които отговарят на финансовите нужди на бизнеса.
Консултативният съвет следва да осигури и работещ комуникационен канал между ББР ... 

Заглавие: Новосъздаден консултативен съвет ще подпомага Българската банка за развитие в комуникацията й
с дребния бизнес
Дата: 28.02.2023 20:15
Медия: Посоки Плевен

Заглавие: "APTEKC" - приемственост на ценности, дух и сила
Дата: 01.03.2023 08:30
Медия: 24 Часа

Заглавие: Президентът Румен Радев проведе среща с представители на Асоциацията на организациите на
българските работодатели
Дата: 28.02.2023 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: ББР ще консултира нови програми с бизнеса
Дата: 28.02.2023 17:09
Медия: ABCnews.bg

Заглавие: Работоделските асоциации ще подпомагат ББР при изготвянето на програми за бизнеса

https://www.posoki.com/novoszdaden-konsultativen-svet-shche-podpomaga-blgarskata-banka-za-razvitie-v-komunikatsiyata-y-s-drebniya-biznes
https://www.24chasa.bg/mneniya/article/13887062
https://www.chambersz.com/prezidentat-rumen-radev-provede-srescha-s-predstaviteli-na-asociaciyata-na-organizaciite-na-balgarskite-rabotodateli-48206
https://www.abcnews.bg/bg/news/16775969832288/bbr-shte-konsultira-novi-programi-s-biznesa
https://www.bloombergtv.bg/a/11-preporychani/115857-rabotodelskite-asotsiatsii-shte-podpomagat-bbr-pri-izgotvyaneto-na-programi-za-biznesa


Консултативният съвет към Българската банка за развитие с участието на национално представителните
работодателски организации проведе учредителното си заседаниеКонсултативният съвет към Българската банка
за развитие (ББР) с участието на национално представителните работодателски организации проведе
учредителното си заседание, като асоциациите ще подпомагат банката в разработването на подходящи про... 

Българският бизнес има изключително важна роля за справяне с инфлацията, сивата икономика и за намирането
на механизми, заедно с държавните институции, които да подобрят бизнес средата и да намалят спекулатаТова
заяви президентът Румен Радев по време на среща на "Дондуков" 2 с представители на Асоциацията на
организациите на българските работодатели. Срещата се проведе по инициатива на представите... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
16)

Консултативният съвет към ББР с участието на национално представителните работодателски организации
проведе учредителното си заседание Асоциациите ще подпомагат банката в разработването на подходящи
програми за бизнеса Национално представителните работодателски организации изразиха готовност да
консултират ръководството на Българската банка за развитие при създаването на нови програми и продукти... 

През февруари общият показател на бизнес климата се повишава с 1,4 пункта спрямо предходния месец, съобщи
Националният статистически институт. Подобрение на показателя се наблюдава в промишлеността,
строителството и сектора на услугите, а в търговията на дребно запазва равнището си от януари. Съставният
показател "бизнес климат в промишлеността" нараства с 1,3 пункта в резултат на подобрените очак... 

Асоциацията на европейските търговски палати (Европалати) става на 65 години. Организацията е създадена през
1958 г. на 28 февруари като пряк отговор на зараждащото се европейско икономическо общество. Днес има
членове от 43 страни, които представляват и обслужват 20 млн. компании чрез мрежа от над 1700 търговско-
промишлени палати. За тези няколко десетилетия Европалати се разви значително, както ... 

Президентът Румен Радев проведе среща с представители на Асоциацията на организациите на българските
работодатели Българският бизнес има изключително важна роля за справяне с инфлацията, сивата икономика и
за намирането на механизми, заедно с държавните институции, които да подобрят бизнес средата и да намалят
спекулата. Това заяви президентът Румен Радев по време на среща на "Дондуков" 2 с предст... 

Дата: 28.02.2023 17:07
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Президентът Румен Радев се срещна с представители на работодателските организации
Дата: 28.02.2023 15:19
Медия: КЕШ Медия

Заглавие: Консултативният съвет към ББР и работодателски организации с учредително заседание
Дата: 28.02.2023 16:14
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Подобрение на бизнес климата
Дата: 01.03.2023 10:53
Медия: Economynews

Заглавие: Асоциацията на европейските търговски палати става на 65 години
Дата: 28.02.2023 15:03
Медия: Утро Русе

Заглавие: АОБР: Сериозно съвпадение на приоритетите на АОБР с позицията на Президента на РБ за
развитието на българската икономика
Дата: 28.02.2023 13:20
Медия: Българска телеграфна агенция

https://www.cash.bg/articles/14784/prezidentat-rumen-radev-se-sreshtna-s-predstaviteli-na-rabotodatelskite-organizacii
https://www.standartnews.com/biznes/konsultativniyat-svet-km-bbr-i-rabotodatelski-organizatsii-s-uchreditelno-zasedanie-518079.html
http://www.economynews.bg/%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81-%D0%BA%D0%BB%D0%B8%D0%BC%D0%B0%D1%82%D0%B0-news107254.html
https://utroruse.com/article/928453/
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/415540


Проучвателният ни бюджет за нови находища в България и Сърбия е 30 млн. долара, съобщи старши
вицепрезидентът на Dundee Precious Metals Inc.Dundee Precious Metals Inc. е една от средно големите компании в
Европа по добив на златен концентрат. Технологиите, с които се добива и преработва злато от двете дружества на
компанията в Челопеч и Ада тепе, са признати за едни от водещите в света. "От най-бе... 

Много вероятно да започне неустойчиво харчене на публичен ресурс, ако се сформира редовен кабинет след 2
април. Това заяви пред Труд финансистът Никола Филипов. Никола Филипов е роден на 9 декември 1983 година.
Завършва бакалавър със специалност "Финанси" в Университета за Национално и Световно Стопанство.
Притежава магистърска степен по Инвестиционен мениджмънт от Университета в Рединг, Великобр... 

Служебното правителство предлага отново Закон за несъстоятелност на физическите лица, по известен като
Закон за личния фалит, който е качен за обществено обсъждане. Законопроектът бе преработен, след като в
първоначалния си вариант беше разкритикуван от адвокати, асоциация на банките и потребителски
организации.С предлагания законопроект се уреждат условията и редът за погасяване на задължения на ... 

От сергията на пазара до магазина на международна верига - търговията с домашни потреби в България за 30
години мина през много етапи. Освен като локации, този сектор се промени значително и като качество и
разнообразие на асортимента. Търсене винаги ще има, конкуренция - също. Нов за България играч влиза на
пазара след броени дни, като амбицията му е да е да се наложи - също както и в останалите ... 

iSIM е готов за използване в смартфонитеПлатежните оператори Visa и Mastercard отложиха плановете си за
създаване на нови партньорства с крипто-фирми, след като поредица от пазарни провали, започнали с колапса
на FTX, подкопаха доверието в крипто-индустрията. Фалитът на големи компании за криптовалута като FTX и
BlockFi доведе до изтичане на средства от пазара на криптовалута и до засилен контрол ... 

30% от търговците на дребно са убедени, че в следващите три месеца цените ще продължават да растат. Това
сочат данните на НСИ. Те са от традиционното изследване за бизнес климата, като общо показателят се
подобрява с 1,4% през февруари спрямо януари. Предприемачите в четирите наблюдавани сектора - търговия на
дребно, услуги, строителство и промишленост, очакват продължаващ ръст на цените. При усл... 

Заглавие: Илия Гърков: Технологиите в Челопеч и Ада тепе показват как най-ефективно се добива злато
Дата: 01.03.2023 11:11
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Финансистът Никола Филипов предупреди: Предстоят фалити!
Дата: 01.03.2023 10:45
Медия: Новини.бг

Заглавие: Предлагат нови правила за личен фалит, ето какви
Дата: 01.03.2023 10:18
Медия: Варна 24

Заглавие: Веригата TEDi започва експанзията си в България от... Перник
Дата: 01.03.2023 11:00
Медия: Money.bg

Заглавие: Крипто-зимата охлади интереса на Visa и Mastercard към криптовалутите
Дата: 01.03.2023 11:08
Медия: TechNews

Заглавие: 30% от търговците твърдят, че цените ще растат
Дата: 01.03.2023 00:00
Медия: Дума

Заглавие: Българите си скубят косите, защо една и съща стока у нас и в чужбина е с различна цена
Дата: 01.03.2023 11:01
Медия: БГ вест

https://www.investor.bg/a/524-industriya/370319-iliya-garkov-tehnologiite-v-chelopech-i-ada-tepe-pokazvat-kak-nay-efektivno-se-dobiva-zlato
https://novini.bg/bylgariya/ikonomika/768437
https://www.varna24.bg/novini/Bylgaria/Predlagat-novi-pravila-za-lichen-falit-eto-kakvi-1584130
https://money.bg/business/verigata-tedi-zapochva-ekspanziyata-si-v-balgariya-ot-pernik.html
https://technews.bg/article-150438.html
https://www.duma.bg/30-ot-targovtsite-tvardyat-che-tsenite-shte-rastat-n271194
https://bgvest.eu/887535/


Производителите в България изнасят евтино стоките си за пазарите в чужбина и продават скъпо на потребителите
в страната. Цените на производителите на стоките за вътрешния пазар за година са нараснали с 19,5%, показват
данни на НСИ към края на януари. А цените на същите тези производители, но на стоките им за износ, са
нараснали само с 9,6%, или два пъти по-малко, съобщава "Труд". Огромна е разлика... 

Посоката, към която се движи страната, е една и съща навсякъде, ускорена от пандемията, при която разходите
онлайн се покачихаБьорн Улвеус, един от четиримата в шведската поп група ABBA, се превърна в защитник на свят
без кеш, след като синът му бе ограбен. Отказът от монети и банкноти ще навреди на престъпниците и укриващите
данъци, докато в същото време ще помогне на компаниите и държавните бюдж... 

"Българска народна банка" обяви ново повишение основния лихвен процент (проста годишна лихва). От 1 март
показателят ще е в размер на 2.17 на сто. Това е шесто по ред увеличение от октомври миналата година.
Основният лихвен процент за последно е бил различен от 0.00 на 1 януари 2016 г., когато беше 0.01 на сто. През
октомври ОЛП беше определен на 0.49%, през ноември скочи до 0.59 процента, а от де... 

Българската агенция за инвестиции (БАИ) организира днес в Барселона международен форум, на който ще бъдат
представени предимствата на България като инвестиционна дестинация пред заинтересовани представители на
бизнеса, в съчетание с провеждане на персонални срещи за привличане на инвеститорски интерес със секторна
насоченост "Биотехнологии" и "Химическа индустрия".Встъпителни речи ще произнесат ге... 

"Очакваме между 900 и 1000 лв да бъде минималната работна заплата от януари следващата година, ако се
запази този текст в кодекса на труда. Казвам ако, защото работодателите се опитват да атакуват текста", това
коментира икономистът от КТ "Подкрепа" Ваня Григорова в ефира на НОВА. "Ние също имаме забележки, по
който беше приет и ги изказахме на брифинг в Народното събрание", допълни оше Григорова.... 

Да се регламентира доплащането, да се повиши процентът от акцизи и да се осигурят ваучери, за да се
компенсира инфлацията в здравеопазването. Това предложение направиха представители от Експертен клуб за
икономика и политика в Националния пресклуб на БТА - Аркади Шарков и Спас Панчев. Ясно е, че това
предложение е политически неизгодно, но така или иначе и сега доплащаме, но по нерегламентиран нач... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 5)

Заглавие: Швеция захвърли кеша, а светът научи важни уроци
Дата: 01.03.2023 09:50
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Основният лихвен процент вече е над 2 на сто
Дата: 01.03.2023 10:19
Медия: Банкеръ

Заглавие: Българската агенция за инвестиции представя България като потенциална инвестиционна
дестинация на бизнес форум в Барселона
Дата: 01.03.2023 05:00
Медия: Утро Русе

Заглавие: Ваня Григорова: Очакваме между 900 и 1000 лв да бъде минималната работна заплата
Дата: 01.03.2023 11:34
Медия: Телевизия Евроком

Заглавие: Да се регламентира доплащането, да се повиши процентът от акцизи и да се осигурят ваучери, за да
се компенсира инфлацията в здравеопазването, предлагат икономисти
Дата: 01.03.2023 11:26
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Асоциацията на европейските търговски палати става на 65 години

https://www.investor.bg/a/527-svyat/370316-shvetsiya-zahvarli-kesha-a-svetat-nauchi-vazhni-urotsi
https://banker.bg/%D1%84%D0%B8%D0%BD%D0%B0%D0%BD%D1%81%D0%BE%D0%B2-%D0%B4%D0%BD%D0%B5%D0%B2%D0%BD%D0%B8%D0%BA/read/%D0%BE%D1%81%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%BB%D0%B8%D1%85%D0%B2%D0%B5%D0%BD-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%86%D0%B5%D0%BD%D1%82-%D0%B2%D0%B5%D1%87%D0%B5-%D0%B5-%D0%BD%D0%B0%D0%B4-2-%D0%BD%D0%B0/
https://utroruse.com/article/929276/
https://eurocom.bg/new/vanya-grigorova-ochakvame-mezhdu-900-i-1000-lv-da-bde-minimalnata-rabotna-zaplata
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/416346-da-se-reglamentira-doplashtaneto-da-se-povishi-protsentat-ot-aktsizi-i-da-se-os
https://www.bta.bg/bg/news/economy/415630


Асоциацията на европейските търговски палати (Европалати) става на 65 години. Организацията е създадена през
1958 г. на 28 февруари като пряк отговор на зараждащото се европейско икономическо общество. Днес има
членове от 43 страни, които представляват и обслужват 20 млн. компании чрез мрежа от над 1700 търговско-
промишлени палати. За тези няколко десетилетия Европалати се разви значително, както ... 

Българският бизнес има изключително важна роля за справяне с инфлацията, сивата икономика и за намирането
на механизми, заедно с държавните институции, които да подобрят бизнес средата и да намалят спекулата. Това
заяви президентът Румен Радев по време на среща на "Дондуков" 2 с представители на Асоциацията на
организациите на българските работодатели (АОБР), цитиран от пресцентъра на Българската ... 

Очакваме между 900 и 1000 лв. да бъде минималната работна заплата от януари следващата година, ако се
запази текстът, според който минималното възнаграждение трябва да е 50% от средната работна заплата. Това
коментира икономистът от КТ "Подкрепа" Ваня Григорова. Според Левон Хампарцумян много по-важно от това
колко е минималната заплата, е това какво може да купиш с нея. "Ако се опитваме с различн... 

"Понтика Солюшънс" АД получи сертификат клас А за инвестиционен проект "Диверсификация на дейността на
"Понтика Солюшънс" АД с нови услуги", който бе връчен от г-н Христо Етрополски, зам.-изпълнителен директор на
Българската агенция за инвестиции (БАИ). В портфолиото на компанията предстои включване на нови
високотехнологични ИТ услуги. Инвестицията е на стойност 526 883 лв., като се очаква да бъд... 

Посолството на Република България в Япония, съвместно с община Шибуя, организира първо по рода си публично
събитие под наслов "Да посрещнем пролетта в Япония с българска мартеница" в един от най-новите и модерни
паркове в Токио - Мияшита парк. Посланик Мариета Арабаджиева и екипът на посолството представиха България
като културна и туристическа дестинация чрез традицията на мартеницата.Българска н... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

"Доказателствата" им издишат, а OFAC приемат аргумента на българската прокуратура, че законът "Магнитски" не
е наказателен, а само административен и политически акт След като през юни 2021 г. Службата за контрол на
чуждестранните активи на САЩ (OFAC) наложи санкции на Делян Пеевски за "значителна корупция", бившият
депутат от ДПС веднага заяви, че тези санкции са неоснователни, тъй като е наклеве... 

Дата: 28.02.2023 15:03
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: АОБР констатира сериозно съвпадение на приоритетите на организацията с позицията на президента
за развитието на българската икономика
Дата: 28.02.2023 13:42
Медия: Утро Русе

Заглавие: Възможна ли е минимална работна заплата от 1000 лева?
Дата: 01.03.2023 08:54
Медия: Посоки Плевен

Заглавие: "Понтика Солюшънс" разкрива нови работни места в Бургас
Дата: 01.03.2023 11:07
Медия: Uniconbg.com

Заглавие: Посолство на Република България в Япония: Стотици японци днес се окичиха с български мартеници
в центъра на Токио.
Дата: 01.03.2023 11:05
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Голям пробив! САЩ се отказаха от мотив за санкциите против Пеевски!
Дата: 01.03.2023 11:13
Медия: Агенция Стандарт

https://utroruse.com/article/928366/
https://www.posoki.com/vzmozhna-li-e-minimalna-rabotna-zaplata-ot-1000-leva
https://uniconbg.com/post/78931-quot-pontika-soliushunsquot-razkriva-novi-rabotni-mesta-v-burgas.html
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/416317-posolstvo-na-republika-balgariya-v-yaponiya-stotitsi-yapontsi-dnes-se-okichiha-
https://www.standartnews.com/balgariya-politika/golyam-probiv-sashch-se-otkazakha-ot-motiv-za-sanktsiite-protiv-peevski-518142.html


Нивото на схемите за безвъзмездна помощ е много високо в България, което води няколко недостатъци на
пазара. Това каза Иван Кофрак от Световната банка по време на национална кръгла маса за финансиране на
инвестиции в енергийна ефективност в България, която се провежда днес в "Астория Гранд Хотел", София. Той
даде за пример, че заради голямата безвъзмездна помощ има ограничен интерес на участието н... 

Изграждането на нетуъркинг мрежа минава преди всичко през човешкото, а не през статуса на работната ни
позиция, казва Таня Терзийска - Кариерен Консултант с дългогодишен опитТаня Терзийска е Кариерен
Консултант, притежава GCDF сертификат и магистърска степен по кариерно консултиране. В професионален план
се вълнува от темите за изграждане на networking мрежи и управление на кариерата. По призвание... 

Президентът на САЩ Джо Байдън заяви, че в проектобюджета, който ще бъде внесен в американския Конгрес на 9
март, ще са включени по-високи данъци, включително за милиардерите, предаде Ройтерс. Той обаче няма да
наруши обещанието си да не вдига данъците за американците, които заработват по-малко от 400 000 долара
годишно. "На 9 март ще дам подробности за всяко нещо, за всеки данък, който предлагам и... 

България трябва да върви по пътя към декарбонизация. Не бях изненадан от проверките в ТЕЦ-овете и
топлофикациите. Очаквах я, но се надявах да се случи по-рано. През годините съм бил свидетел за това, че
верифициращите фирми, които потвърждават емисиите, имат свързаности и неясноти. Някои ТЕЦ-ове бяха с най-
малко емисии, но с най-много сигнали и най-видимо са от мръсните и старите, а това беше учуд... 

Други американски правителствени агенции са направили различни заключения от тези на ФБРДиректорът на
ФБР Кристофър Рей заяви, че според бюрото Ковид-19 (COVID-19) "най-вероятно" произхожда от "контролирана от
китайското правителство лаборатория". "От доста време насам ФБР преценява, че произходът на пандемията най-
вероятно е потенциален лабораторен инцидент", заяви той пред Fox News. Директорът н... 

COVID-19 най-вероятно е възникнал в контролирана от китайското правителство лаборатория. Това заяви
директорът на ФБР Кристофър Рей, цитиран от БиБиСи. ФБР от доста време смята, че произходът на пандемията
най-вероятно е потенциален лабораторен инцидент, поясни той. Това е първото публично потвърждение на
класифицираната информация на ФБР за това как се е появил пандемичният вирус. Китай отрече из... 

Заглавие: Нивото на схемите за безвъзмездна помощ е много високо в България, което води до недостатъци на
пазара, според експерт от Световната банка
Дата: 01.03.2023 10:47
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Учи ли се нетуъркингът и какви са основните заблуди за него?
Дата: 01.03.2023 11:05
Медия: Economy

Заглавие: "Ще повиша някои данъци" в проектобюджета през март, заяви Джо Байдън
Дата: 01.03.2023 10:49
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Сандов: България трябва да върви по пътя към декарбонизация
Дата: 01.03.2023 10:43
Медия: Фокус

Заглавие: И ФБР вярва, че Ковид е тръгнал от китайска лаборатория
Дата: 01.03.2023 11:32
Медия: Новините под лупа

Заглавие: ФБР: COVID-19 е разработен в китайска лаборатория
Дата: 01.03.2023 10:49
Медия: Днес+

Заглавие: Започна обучение по предприемачество по програма "Бизнес академия за стартиращи
предприемачи" в Самоков

https://www.bta.bg/bg/news/economy/416279
https://www.economy.bg/humancapital/view/53967/Uchi-li-se-netuyrkingyt-i-kakvi-sa-osnovnite-zabludi-za-nego-
https://www.bta.bg/bg/news/economy/416272--shte-povisha-nyakoi-danatsi-v-proektobyudzheta-prez-mart-zayavi-dzho-baydan
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Sandov-Bulgariya-tryabva-da-vurvi-po-putya-kum-dekarbonizaciya-1584184
https://lupa.bg/news/i-fbr-vyarva-che-kovid-e-tragnal-ot-kitaiska-laboratoriya_223553news.html
https://dnesplus.bg/es-i-svyat/fbr-covid-19-e-razraboten-v-kitayska-laboratoria_1110517
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/416101-zapochna-obuchenie-po-predpriemachestvo-po-programa-biznes-akademiya-za-startir


В конферентната зала на хотел "Арена" Самоков започна обучение по предприемачество по програма "Бизнес
академия за стартиращи предприемачи" /BASE/. Индустриален клъстер "Средногорие" в партньорство с Община
Самоков, съвместно с Фондация "Америка за България" организират обучението на бъдещите предприемачи.През
този курс ще разберете, че без партньори трудно се работи и се постига успех, каза изпъл... 

"Алтерко" АД, производителят на IoT продукти за интелигентен дом (Интернет на нещата), продължи растежа си
през финансовата 2022 година, като въз основа на предварителни данни надхвърли прогнозния ръст на
приходите. Отчетената печалбата преди лихви и данъци (EBIT) е в рамките на прогнозния диапазон при засилени
инвестициите в по-нататъшно разрастване на дейността според планираното."Алтерко" дости... 

Дата: 28.02.2023 23:20
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: "Алтерко" надхвърля прогнозирания ръст на приходите през 2022 г.
Дата: 01.03.2023 11:15
Медия: Банкеръ

https://banker.bg/%D1%83%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%BB%D0%B5%D0%BD%D0%B8%D0%B5-%D0%B8-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81/read/%D0%B0%D0%BB%D1%82%D0%B5%D1%80%D0%BA%D0%BE-%D0%BD%D0%B0%D0%B4%D1%85%D0%B2%D1%8A%D1%80%D0%BB%D1%8F-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B3%D0%BD%D0%BE%D0%B7%D0%B8%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D1%80%D1%8A%D1%81/

	СЪДЪРЖАНИЕ
	БТПП
	БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
	РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
	ТЕМИ В РАЗВИТИЕ


